
3x otázky pro… Jiřího Skřivana, trojnásobného vítěze 

Pamatujete si ještě, ze kterého vítězství jste měl největší radost a proč? 

To je jednoduché, je to vítězství teď v Hořovicích. Daleko největší kvalita jezdců a koní ve finále a také 
kvalita a obtížnost parkurů než v předchozích letech. A s Alešem jsem se také ještě ve finále nepotkal. 
 
Podporovali byste změnu pravidel finále – na tiskové konferenci se třeba hovořilo o rozeskakování. 

Zatím nejsem přesvědčený o nutnosti cokoliv měnit. Ale budeme o tom přemýšlet v širším kontextu. 
 
Souhlasíte také s tím, že ve finále mohou dvojice startovat nakombinované – tedy kůň s jezdcem, 

s nímž během roku nestartoval? 

Pravidla to povolují a skokový pohár je víceméně koncipován jako soutěž jezdců. Jde spíš o kvalitu 
koní ve finále, aby to dopadalo tak dobře jako letos v Hořovicích, napínavé až do konce a nejhůř 
jedna chyba v parkuru. Myslím, že je to ta nejlepší vizitka desetileté tradice ČSP. 
 
 


